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Svar på interpellation (8) av Ann-Margarethe Livh (v) om medborgarinflytande vid 
utformande av det ”nya” Järvafältet 
 
 
I en interpellation ställer Ann-Margarethe Livh (v) frågor om medborgarinflytande vid 
utformandet av det ”nya” Järvafältet. Interpellanten frågar dels om när en nulägesbeskrivning 
av Järvafältet och en beskrivning av förändringsförslag kommer att presenteras för invånarna 
på norra och södra Järva, dels om det fortsatta programarbetet kommer att utformas på ett 
sådant sätt att de boendes synpunkter inhämtas och beaktas, dels när en tid- och 
genomförandeplan kommer att presenteras.           
 
Frågan om det ”nya” Järvafältet behandlas i förslaget till framtidsbild för Kista Science City. 
Kommunfullmäktige tog dock inte ställning till framtidsbildens förslag för området utan gav 
istället berörda nämnder i uppdrag att bereda frågan ytterligare och fördjupa framtidsbilden på 
denna punkt.  
 
Stadsbyggnadskontoret och gatu- och fastighetskontoret kommer i samarbete med andra 
berörda förvaltningar att ta fram ett förslag till inriktning för det fortsatta arbetet med 
Järvafältet. Detta ärende kommer att innehålla en nulägesbeskrivning av Järvafältet, en 
beskrivning av förändringsförslag och ett förslag till tid- och genomförandeplan. Ambitionen 
är att ärendet ska kunna föreläggas i nämnderna i samband med sommaren 2002.       
 
Precis som övriga planärenden kommer ärendet att bli föremål för samråd och remiss i 
enlighet med plan- och bygglagen. Det innebär att såväl boende som föreningar, företag, 
nämnder, styrelser och övriga aktörer kommer att kunna komma med synpunkter på förslaget 
till utformning av det ”nya” Järvafältet.      
 
 
Stockholm den 13 mars 2002  
 
 
 
Mikael Söderlund (m) 
Stadsbyggnadsborgarråd   


